
 
 

 

 
 
 
 
 
 

Tarnów, 4 listopada 2022 r. 
Znak sprawy: WSP.0012.5.7.2022 

Dotyczy pisma: KRM.0003.588.2022 

 

 

Pan 
Jakub Kwaśny 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Tarnowie 
 

W nawiązaniu do zapytania p. Radnego Tomasza Żmudy z sesji Rady Miejskiej w dniu  

27 października 2022 r. informuję, że obecnie nie planujemy ograniczenia funkcjonowania lodowiska 

przy ul. Wojska Polskiego 14.  

Jednakże w przypadku, gdy kryzys energetyczny będzie się pogłębiał, nie można całkowicie 

wykluczyć tego rodzaju rozwiązań. 

 

 

 

 

 

Otrzymują: 
1) Adresat, 
2) a/a. 

 
Sprawę prowadzi: 
Marek Baran 
Dyrektor Wydziału Sportu 
w Urzędzie Miasta Tarnowa 
tel. 14 68-82-455 
e-mail: m.baran@umt.tarnow.pl 
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